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Geachte leden van de provinciale Staten,
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ln 2007 is onze organisatie doorgestart en hebben we een
uitvoeringsovereenkomst met de provincie gesloten met een looptijd tot l-
januari 20t6.

Daarbij hebben wíj (dat is onze organisatie en de provincie) gekozen voor een
organisatie in het verlengde van de overheid die de uitvoering van het beleid
regelt en coördineert, met inzet van vooral vrijwilligers en WSW organisaties,

We hebben twee belangrijke pijlers: er moet worden gezaagd en getimmerd in
het landschap, het concrete onderhoud dus, en burgers moeten zich
verantwoordelijk voelen voor het landschap en ook zelf de handen uit de
mouwen steken. Wij faciliteren ze hierbij met werklocaties, gereedschap en
werkplannen en koppelen zo het overheidsbeleid beleid aan concrete
uitvoering.
Wij zijn dus geen terreinbeheerder, maar werken vooral in het
cultuurlandschap, aan de landschapselementen in eigendom van derden mét
die eigenaren. j i . .1 i.¡<.r: i\ eì l. l*- þ-¿\ c*\\ \^rr+\*^ .\, .\,...Þ 
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Het jaarlijkse budget was een klein miljoen, wat we ruim verdubbelden met
o.a. gemeentelijke budgetten en particulieren. Het budget van 1 miljoen
bestaat globaal voor 2/3' deel uit procesgeld (onze eigen uren), en voor L/3e
uit geld dat naar de aannemers gaat. Fo"*.,.\ i{- \^, , e,'., ç .^{,1* r} è*À

Normaal gesproken bereiden wij in het voorjaar de prestatieafspraak met de
provincie voor. ln het najaar maken wij op basis van de prestatieafspraken met
de provincie de prestatieafspraken met de gemeentes. Vervolgens stellen wij
op basis hiervan onze eigen begroting en werkplanning op.

Dít is geen normaaljaar. Alle begrip daarvoor. Maar inmiddels is het november
en tot op heden hebben wij geen enkele duidelijkheid over de beschikbare
middelen voor 2012. Het gaat, zoals u hebt kunnen zien, om ruim 50% van het



beschikbare budget. U begrijpt de inmiddels onmogelijke situatie voor onze

organisatie.

ln de brief die wij u hebben verzonden zijn wíj vooral ingegaan op de

landschappelijke consequenties als de rijksmiddelen niet worden
gecompenseerd. Ten opzichte van de feitelijke onderhoudsbehoefte is het
huidige budget al zeer mager. Nog verder bezuinigen zal zonder meer

doorwerken in verlies van de kwaliteit van het landschap.

Organisatorisch is de situatie inmiddels ook onmogelijk aan het worden. We

bereiden de werkzaamheden die we in 2Ot2 normaal gesproken zouden

moeten doen ook nu gewoon voor. We zullen wel moeten. Maar zijn we voor
niks aan het werk?

Burgerparticipatie, burgerverantwoordelijkheid en financiering vanuit de streek
heeft de toekomst. Dat proces zijn we in 2008 al ingegaan en het aantal
betrokken vrijwilligers groeit. Bij halvering van het budget komt ook dat proces

ernstig in de knel.

Het liefst zou ik u voor willen leggen voor in ieder geval de looptijd van de

uitvoeringsovereenkomst (dus tot 2}t6l de huidige financiering te continueren,
maar mogelijk vraag ik dan iets wat u nu nog niet toe kunt zeggen en wij zijn

uiteraard bereid te zoeken naar besparingsmogelijkheden, wat in ons geval zal

betekenen: wat gaan we dan niet meer doen? Voor 2013 is overigens al een

ton korting aangekondigd (lt%).

Concreet vraag ik u echter voor nu: Bezuinig niet extra op ons budget voor
2012, maar geef ons in ieder geval het komend jaar de tiid om de lopende
projecten en beheerswerkzaamheden te continueren en het proces van de

verantwoordelijkheid b¡j burgers te verstevigen.
ln de loop van 2012 kunnen we dan samen met GS en uw ambtenaren een

gezonde doorkijk en afspraken maken voor 2OL3 en verder.


